
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 387
Det ønskes oplyst, hvor mange ansøgninger om dispensation fra Naturbeskyt-
telsesloven, der i perioden fra 1. januar 2009 til 31. december 2011 er indgivet
til dels Naturstyrelsen, dels Natur- og Miljøklagenævnet, og hvor mange af
disse ansøgninger, der er imødekommet, imødekommet delvist eller ikke imø-
dekommet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ole Hæk-
kerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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